

检 验 报 告

TEST REPORT

报 告 编 号 No. 2023-02WB091167

产 品 名 称:

骄阳椒（干辣椒）

Product Name

委 托 单 位:

贵州省贵三红食品有限公司

Client

检 验 类 型:

委托测试

Inspection type

重 庆 万 标 检 测 技 术 有 限 公 司

Chongqing Wanbiao Testing Technology Co., Ltd

防伪查询

送检二维码



检验报告

TEST REPORT

报告编号 No.2023-02WB091167

第 1 页 共 2 页(Page 1 of 2)

产品名称 Product Name	骄阳椒（干辣椒）	规格型号 Type	散装称重
		商标 Brand	贵三红
委托单位 Client	贵州省贵三红食品有限公司	样品等级 Sample Grade	合格品
标称生产者 Nominal Producer	贵州省贵三红食品有限公司	批（货）号或 生产日期 Product Date	2023-09-15
样品数量 Sample Quantity	500g	到样日期 Sample arrival Date	2023-09-18
样品状态 Sample Standard	样品完好、适合检验	送样人员及 联系电话 Deliveryman&TEL	皮飞飞 17785449199
检验日期 Date of Test	2023-09-18 至 2023-09-20		
检验依据 Test Standard	GB/T 21266-2007 《辣椒及辣椒制品中辣椒素类物质测定及辣度表示方法》		
检验结论 Test Conclusion	仅提供检测数据，数据见附页。 签发日期： Date of issue		
备注 Note	/		

批准：
Approved

审核：
Verified

编制：
Compilation

检 验 报 告 附 页

Annexed Tabe of Test Report

报告编号 No. 2023-02WB091167

第 2 页 共 2 页(Page 2 of 2)

序号 Number	检验项目 Test Items	单位 Unit	检测结果 Test Result	检验标准 Standard requirements
1	辣椒素类			
1.1	辣椒素	g/kg	0.191	GB/T 21266-2007
1.2	二氢辣椒素	g/kg	0.142	GB/T 21266-2007
1.3	斯科维尔指数	SHU	5705	GB/T 21266-2007
1.4	辣度	度	38	GB/T 21266-2007

以下空白
End

温馨提示 (Warm Tips)

1.本报告无编制、审核、批准签字无效，报告涂改无效，报告无“检验报告专用章”无效。

The report is invalid without signatures of compiler, verifier and approver, the report is invalid by altering, and it is invalid without special seal for inspection report.

2.除全文复制外，未经我公司批准不得部分复制报告。

Except for full text reproduction, the report may not be partially reproduced without our company's approval.

3.复制本报告，未重新加盖“检验报告专用章”或我公司公章无效。

The copy of report is invalid without special seal for inspection report or company seal.

4.对监督类检验报告结论如有异议，应于接到报告 7 个工作日内向组织监督抽查的管理部门提出书面复检申请，逾期未提出的，视为无异议。

If there is any question concerning the supervision inspection report, please lodge a written recheck application within 7 working days.

5.对委托类检验，只对检测的样品负责，报告如有异议应在接到报告 15 个工作日内向我公司书面提出，逾期未提出的，视为无异议。

Commissioned inspection is only responsible for testing samples. If there is any objection to the inspection results, please lodge a complaint within 15 working days.

6.对委托类检验，委托方应对样品及相关信息的真实性负责，我公司无核实相关信息真实性的法律义务。

For the commissioned inspection, the client should be responsible for the authenticity of the samples and relevant information. Our company has no legal obligation to verify the authenticity of relevant information.

7.检测项目中标注“*”项目为有资质分包，标注“**”项目为无资质分包。

The items marked with "*" are qualified subcontractors, and items marked with "**" are unqualified subcontracting.

8.若使用“CNAS”标识时，标注“#”项目为未在实验室认可(CNAS)范围内，标注“##”项目为实验室认可(CNAS)范围内分包，标注“▲”项目为未在分包方实验室认可(CNAS)范围内。

If "CNAS" identifier is applied, the items marked with "#" are not within the scope of laboratory accreditation (CNAS), items marked with "##" are subcontracted by Laboratory Accreditation (CNAS), and items marked with "▲" are not within the scope of laboratory accreditation (CNAS).

9.未经我公司同意，检验报告不得用作商业广告宣传。

The inspection report cannot be used for commercial advertising without permission of our company.

客服电话 Service telephone: 023-63171699

网址 Website: www.wbjcz.cn

监督电话 Support Hotline: 12315

地址: 重庆市北碚区丰和路 108 号 5-1

Address: 5-1, No. 108, Fenghe Road, Beibei District, Chongqing, China